
PROTOKÓŁ NR 6B/15

z posiedzenia wszystkich stałych komisji:

Budżetu, Planowania i Finansów, Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego,

Oświaty i Kultury, Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa, Rewizyjna,

Zdrowia i Opieki Społecznej oraz Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 09 września 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 19:05.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Ewa Pędziwiatr,

2. Krzysztof Gorczyca,

3. Zofia Ujma,

4. Krystyna Konieczna,

5. Mariusz Kubiak,

6. Henryk Płoński,

7. Artur Wrona,

8. Beata Espenschied,

9. Anna Klepacz,

10. Sławomir Jakóbowski,

11. Paweł Pituch,

12. Kamila Pędziwiatr.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska,

2. Agnieszka Kryszkowska,

3. Czesław Mikicki,

4. Irena Kawałek,

5. Zbigniew Paprota.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dyskusja nad propozycjami do budżetu miasta na 2016 rok.

3. Sprawy różne.

Ad. 1  Posiedzenie wszystkich siedmiu komisji stałych przy Radzie Miejskiej w Kowarach otworzyła i

prowadziła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą- Pani Ewa Pędziwiatr.

Na posiedzenie zaproszony został Pan Paprota- odpowiedzialny za oświetlenie w mieście.

Ad.  2   Do  Pana  Paproty  było  dużo  pytań  związanych  z  niedostatecznym  oświetleniem.  Radni



dopytywali  o  punkty  gdzie  brak oświetlenia,  były zaznaczone w protokole  z  wyjazdowej  komisji  w porze

nocnej mającej na celu przegląd oświetlenia w mieście.

Według  Pana  Paproty  większość  punktów,  gdzie  brak  jest  oświetlenia,  wymaga  nakładów

finansowych.

Pani  Burmistrz  oświadczyła,  że  w  przyszłym budżecie  trzeba  będzie  wyznaczyć  pewne środki  na

uzupełnienie oświetlenia.

Następnym punktem posiedzenia był punkt poświęcony (omawiany na posiedzeniu Komisji Zdrowia

i Opieki Społecznej) utworzeniu w Kowarach Domu Pomocy Dziennej z programu „Senior-Wigor”. Problem

omówiła Dyrektor MOPS-u, Pani Irena Kawałek.

W dalszym ciągu posiedzenia dyskutowano o budowie basenu pływackiego przy Szkole Nr 1, tzw.

„delfinka”.

O potrzebie istnienia takiego obiektu przekonani są wszyscy radni. Wątpliwości dotyczą utrzymania, czyli

kosztów z tym związanych. Niezbędnym jest realny bilans utrzymania takiej pływalni.

Przewodnicząca   Komisji  Sportu,  Turystyki  i  Współpracy  z  Zagranicą,  pani  Pędziwiatr  poruszyła

problem stypendiów motywacyjnych dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum. Ten projekt to koszt 15

tys. zł rocznie, po 5 tys. zł na szkołę.

Radny  Pan  Płoński-  przewodniczący   Komisji  Ładu  i  Porządku  Publicznego,  wrócił  do  sprawy

monitoringu w mieście,  opłaty dla policjantów, którzy pełniliby dodatkowe dyżury w weekendy w okresie

wakacyjnym oraz na budowę ciągu pieszo-rowerowego z Kowar do Krzaczyny.

Przewodniczący Komisji  Gospodarki Komunalnej,  Pan Gorczyca, wrócił  do wniosków z posiedzeń

komisji i po kolei odczytywał niezrealizowane wnioski. Ponieważ wszystko wiąże się z kosztami finansowymi,

do propozycji planowanego budżetu mają być zapisane wnioski.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

Z posiedzenia wszystkich stałych komisji niżej napisane są wnioski, co do których należy się ustosunkować w 

projekcie tworzonego budżetu na 2016 rok.

1. Rozpatrzenie szczegółowe dotyczące brakujących punktów oświetleniowych i przeznaczenie środków 

finansowych na ten cel w budżecie na 2016 rok.

2. Ocena sytuacji nad wprowadzeniem wieloletniego programu „Senior-Wigor”.

3. Zabezpieczenie środków w budżecie na stypendia motywacyjne w szkołach podstawowych i gimnazjum. 

Łącznie 15 tys. zł w budżecie na 2016 r.

4.  Wnioskujemy  o  ujęciu  w  budżecie  środków  na  naprawy  i  modernizację  następujących  niecierpiących

zwłoki spraw:

-  zabezpieczenie  środków  na  zmianę  planów  przestrzennego  zagospodarowania  dotyczącego  wykreślenia

zapisu o wyburzeniach budynków przy ul. Waryńskiego 6 i 20 oraz ul. Ogrodowej 45. Pozwoli to na zbycie na

rzecz najemców lokali mieszkalnych,

- środki na podział geodezyjny działek, na których znajdują się wspólnoty mieszkaniowe (mieszkania były

zbywane w budynkach „po obrysie”) celem zbycia tych terenów wspólnotom lub innym nabywcom,

-  remont ul. Rzemieślniczej,

-  remont  drogi:  łącznika  ul.  Wiejskiej  z  budynkiem  Wiejska  40  oraz  zamontowanie  jednego  punktu

oświetleniowego,



- utwardzenie i przystosowanie miejsca na przystanek autobusowy i punktu z którego korzystają turyści tj. ul.

Wiejska- tzw. „pętla”,

- remont łącznika pieszego 1 Maja- Ogrodowa,

- należy uregulować prawnie, administracyjnie umożliwienie ZEZK-owi sprzedaż lokali użytkowych, które

stoją  puste,  gdyż  brak  jest  najemców.  Docelowo  należy  dokonać  zmiany  przeznaczenia  tych  lokali  na

mieszkalne,

- dokonać zabezpieczenia w budżecie na następujące punkty:

• zwiększenie środków na funkcjonowanie Kowarskiej Orkiestry Rozrywkowej (szkolenia, organizacja

warsztatów muzycznych),

• zabezpieczenie środków na budowę skateparku,

• naprawa schodów i montaż poręczy przy ul. Sienkiewicza 5, ul. Bema 4, i ul. Bema 10,

• remont chodników przy ul. Sienkiewicza 7, 1  i 3,

• remont chodnika przy ul. Bema 10,

• naprawa drogi wewnętrznej między budynkami Bema 2 i Bema 4,

• ponownie rozpatrzyć problem założenia monitoringu w mieście, zabezpieczyć środki na ten cel.

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                               wszyscy przewodniczący komisji

          podpisali protokół


